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Datum 9 november 2020

Steller vragen CDA Frcatie Cees Bremmer

Onderwerp Overlast afval Bijdorp

Het college/de burgemeester* wordt verzocht de volgende vraag/vragen* 
schriftelijk/mondeling* te beantwoorden:

1. Is het College bekend met onderstaande recente berichtgeving in  de Voorschotense 
Krant (on line)

2. Zo ja, klopt het voorts dat dit probleem door diverse bewoners al meerdere keren is 
aangekaart.

3. Wanneer worden passende maatregelen genomen om deze overlast weg te nemen c.q. 
te doen voorkomen?

Afval overlast Zwaluwweg
zo 8 nov 2020, 20:04 

De afvalbak aan de Zwaluwweg achter het gebouw van de brandweer is bestemd voor het afval 
van de 4 appartementen die er tegenover liggen. Helaas dumpen heel veel mensen die hier niet 
wonen hier hun afval, laat een bewoner van één van de appartementen ons weten. ‘Dit is een 
doorn in het oog van de bewoners. Wij kunnen ons afval niet kwijt, en omdat de bak overval is, 
 trekt het veel ongedierte aan’, zegt deze bewoner waarvan de naam bekend is bij de redactie. ‘Bij 
de gemeente hebben wij dit probleem al meerdere keren aangegeven maar er zijn nog steeds 
geen maatregelen getroffen’, zegt de bewoner in de hoop dat er snel een oplossing komt..
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doorn in het oog van de bewoners. Wij kunnen ons afval niet kwijt, en omdat de bak overval is, 
 trekt het veel ongedierte aan’, zegt deze bewoner waarvan de naam bekend is bij de redactie. ‘Bij 
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geen maatregelen getroffen’, zegt de bewoner in de hoop dat er snel een oplossing komt..

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


